
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Številka: 900-2/2023/9 

Datum:14. 03. 2024 

ZAPISNIK 

14. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA SKLADA ZAVODA 

VRTCI OBČINE MORAVSKE TOPLICE 

 

 

PRISOTNI: 

Člani upravnega odbora: Gordana Počič, Borbála Miholič, Jan Berden, Silvija Ternar, Nina Palatin 

Horvat, Klaudija Goldinskij, ki piše zapisnik. Seje se je udeležila tudi ravnateljica Simona Kaučič.  

 

ODSOTNI: 

Opravičeno odsotna  Anka Bočkor.     
 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 13. redne seje UO Sklada zavoda VOMT 

3. Finančno poročilo za leto 2023 

4. Dogovori o aktivnostih sklada do konca šolskega leta 2023/24 

5. Tekoče zadeve 

6. Razno 

 

 

K točki 1 

Predsednica UO sklada je navzoče lepo pozdravila. Seje se je udeležilo 6 članov UO sklada in so 

sklepčni.   

 

K točki 2 

Vsi člani UO so dobili zapisnik 13. redne seje UO Sklada zavod VOMT v pogled po elektronski 

pošti.  Pripomb na zapisnik ni bilo. Soglasno je bil sprejet sklep: 

 

Sklep št. 1: Zapisnik 13. redne seje UO Sklada zavoda VoMT se potrdi.  

 

 



  

K točki 3 

Ravnateljica je članom UO predstavila finančno poročilo za leto 2023, ki ga je pripravila Anka 

Bočkor. Finančno poročilo je priloga k zapisniku.  

Ravnateljica je pojasnila spremembe, ki so z mesecem februarjem navedene v Kolektivni pogodbi 

za dejavnost vzgoje in izobraževanja v republiki Sloveniji, in sicer se v 105. členu določa plačilo 

delavca za spremstvo otrok, učencev, mladostnikov oziroma dijakov na eni ekskurziji oziroma 

dveh športnih dnevih v šolskem letu, če traja ekskurzija ali športni dan več kot osem ur in poteka 

najmanj 15 km izven kraja sedeža zavoda. Te spremembe se nanašajo tudi na našo dodatno 

aktivnost Vrtca v naravi, ki ga izvajamo v zavodu.   

Strošek tega dela na žalost bremeni starše. Po opravljenih, izračunih bi se ob trenutnem številu 

prijavljenih otrok, znesek za udeležbo otroka v Vrtcu v naravi povečal za 58 EUR. 

Po diskusiji je bil podan predlog, da se polovica zneska na posameznega otroka 29,00 EUR, 

sofinancira iz slada.  

 

Soglasno je bil sprejet sklep: 

Sklep št. 2:  Iz sredstev Sklada vrtca se pokrije polovica stroškov glede plačila spremljevalcev, 

kar na posameznega otroka znaša 29 EUR.  

 

Za drugi del dodatnih stroškov pa se lahko tudi sedaj starši obrnejo za pomoč iz Sklada vrtca. 

Prošnje se bodo obravnavale anonimno in v skladu s pravilnikom. Starši lahko prošnje oddajo v 

zaprti kuverti s pripisom Sklad VoMT v oddelku strokovni delavki, ali jih pošljejo na upravo, 

odvržejo v poštni nabiralnik pred vhodom na upravi pri enoti Moravske Toplice. Rok za oddajo je 

20. 3. 2024.  

Obravnava prispelih prošenj bo potekala preko dopisne seje. 

 

K točki 4 

Sledil je pogovor o aktivnostih sklada do konca šolskega leta 2024, ki se v večji meri navezujejo 

na dobrodelno prireditev Veliki prijatelji za male prijatelje.  

Predsednica UO nas je seznanila z dejstvom, da ravnateljica odstopa od organizacije prireditve, kar 

je tudi sama potrdila, prav tako z dejstvom, da si trenutno tudi zaposleni ne želijo prevzeti in 

izpeljati takšne prireditve.  

Vsi člani smo se strinjali, da je bila prav ravnateljica pobudnik in gonilna sila za samo prireditev, 

zato smo soglasno sprejeli sklep: 

 

Sklep št. 3: Organizacija in izpeljava dobrodelne prireditve Veliki prijatelji za male prijatelje se 

preklicuje in se ne bo izvedla.   

 

 

 



  

K točki 5 

Pod tekoče zadeve je sledil pogovor o prireditvi  Več glav-več ve, kjer se  bodo  še  zbirala 

prostovoljna sredstva. Glede termina bo prišlo do zamenjave, saj bo v predvidenem terminu 

manjkalo veliko otrok, ki se bodo udeležili revije pevskih zborov.  Nov termin bo sporočen 

naknadno.  

Ravnateljica nas je seznanila, da je naše koledarje za leto 2024, ki so še ostali, ponudila šolam iz 

naše občine. Odzvala se je le šola Prosenjakovci. Koledarje bodo na šolo odnesli otroci enote 

Prosenjakovci.   

 

K točki 6 

Člani UO Sklada vrtca so pri točki razno podali predlog, da bi se iz sredstev, ki so trenutno na 

računu sklada, in so namenjena senzorni sobi, porabila za nakup senzornih pripomočkov, ki bi si 

jih strokovni delavci posojali iz centralne enote. Akcija zbiranje sredstev za senzorno sobo se 

trenutno ustavi. Ostala sredstva bi se prav tako namenila za nakup potrebnih nadstandardnih 

potrebščin vseh oddelkov zavoda VoMT. 

 

Seja je bila zaključena ob 17.00 uri.   

 

Zapisnik zapisala:                                                             Predsednica Sklada zavoda VOMT 

Klaudija Goldinskij                                                                                    Gordana Počič 

                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Priloge: 

- Lista prisotnosti 

- Finančno poročilo za leto 2023 

 


